
Protokół Nr 26/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 20 września  2012 r.  godz. 14.00 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Zbigniew Moskalewicz. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 
 

I. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  na 
sesję Rady Miasta Ostrowca Święto-
krzyskiego w dniu 24 września 2012 r. 
w sprawie: 
 
- upamiętnienia 70 rocznicy egzekucji 
przeprowadzonej 30 września 1942 r. 
na ostrowieckim Rynku; 
 
 
 
- ustanowienia roku 2013 Rokiem 
Powstania Styczniowego i przyjęcia 
programu obchodów; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
  
 
 
Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projket uchwały. (projket uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
 
Obecny na posiedzeniu komisji proje-
ktodawca – Wiceprzewodniczący Klubu 
Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” mgr 
Dariusz Kaszuba przedstawił uzasadnienie 
do niniejszego projektu uchwały. Pan  
D. Kaszuba powiedział, Ŝe jeŜeli rok 2013 
zostanie ustanowiony rokiem Powstania 
Styczniowego, to będzie obfitował w wiele 
wydarzeń kulturalnych pod patronatem 
Miejskiego Centrum Kultury w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. Na szczególną uwagę 
zasługuje przygotowywany reprint 
„Pamiętników Władysława Zapało-
wskiego”. W obchody Roku Powstania 
Styczniowego zaangaŜuje się ponad to 
Starostwo Powiatu Ostrowieckiego. 
Obecny na posiedzeniu komisji Prezydent 
Miasta J. Wilczyński poinformował 
zebranych, iŜ środki na imprezy związane 
z obchodami Roku Powstania 
Styczniowego zabezpieczone są  
w budŜecie MCK. 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie Statutu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski;  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- podziału miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w kaŜdym 
okręgu wyborczym; - wycofany- 
 
 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
„Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągo-
wych i urządzeń kanalizacyjnych na 
lata 2011 – 2014dla Miejskich 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka  
z ograniczona odpowiedzialnością  
w Ostrowcu Świętokrzyskim”. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
niniejszy projekt uchwały. (projket 
uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 
Zmiana przedłoŜonego projektu uchwały 
polega na aktualizacji załącznika nr 2 – 
„Wykaz i granice istniejących osiedli  
w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski”, który 
– od momentu jego uchwalenia w 2006 r. – 
nie był aktualizowany. Zmiany mają 
wyłącznie charakter porządkowy i nie 
powodują zmiany granic osiedli.  
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali  
niniejszy projekt uchwały. (projket 
uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 
Obecny na posiedzeniu komisji Prezydent 
Miasta poinformował członków komisji,  
iŜ przedmiotowy projekt uchwały zostanie 
-na jego wniosek - wycofany z porządku 
obrad na najbliŜszej sesji Rady Miasta.  
W związku z powyŜszym Komisja  
nie rozpatrywała projektu uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do 
protokołu). 
 
 
Obecny na posiedzeniu komisji Prezes 
Zarządu MWiK Sp. z o.o.- p. Zdzisław 
Foremniak poinformował zebranych,  
iŜ spółka w związku z realizacją umowy  
o dofinansowanie projektu „Uporzą-
dkowanie gospodarki wodno-ściekowej  
w aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski- 
Etap I” oraz w celu dostosowania   
aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski  
do wymogów Dyrektywy Nr 91/271/EWG 
z dnia 21 maja 1991 r. w zakresie 
wymaganej przepustowości oczyszczalni 
ścieków., wnioskuje o wprowadzenie 
zmiany do wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych  
i urządzeń kanalizacyjnych na lata  
2011 – 2014. W/w zmiana będzie polegać 
na budowie trzeciego reaktora biolo-
gicznego. Modernizacja oczyszczalni 
ścieków, poprzez wybudowanie trzeciego 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- ustanowienia pomnika przyrody;  
 
 
 
 
 
- przejęcia zadań Powiatu Ostrowie-
ckiego w zakresie zimowego 
utrzymania jezdni dróg powiatowych 
na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski;  
 
 
- zm. uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem  lub zarządcą jest 
Gmina Ostrowiec Świętokrzyski, 
warunków i zasad korzystania z nich 
oraz opłat za ich korzystanie; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ścieków, poprzez wybudowanie trzeciego 
bioreaktora spowoduje zwiększenie 
efektywności usuwania zanieczyszczeń  
w ściekach, w szczególności azotu  
i fosforu, do poziomu zgodnego z wyma-
ganiami w/w dyrektywy. Planowane 
nakłady na realizację projektu zostały 
zaktualizowane zgodnie z nowym 
Harmonogramem Realizacji Projektu. 
Całkowite nakłady przewidziane na 
rozszerzenie projektu na lata 2011- 2014 
uległy zwiększeniu z kwoty 300,00 tys. zł. 
do kwoty 13837.90 tys. zł.  
 
Członkowie komisji pozytywnie zaopinio-
wali przedmiotowy projekt uchwały (5 – 
za, 3 wstrzymujące się, brak głosów 
przeciwnych). (projekt uchwały w załącze-
niu do protokołu). 
 
 
Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projket uchwały. (projket uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
 
Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projket uchwały. (projket uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
 
 
Obecny na posiedzeniu komisji Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej UM – 
p. J. Maj powiedział, iŜ  przedmiotowa 
zmiana uchwały jest wynikiem wejścia w 
Ŝycie Rozporządzenia Ministra Transportu, 
Budownictwa i Gospodarki Morskiej  
z dnia 10 kwietnia 2012 r. w sprawie 
rozkładów jazdy. Zmiana dotyczy 
określenia przystanków komunikacyjnych 
poprzez wprowadzenie ich wykazu  
z pełnymi nazwami i numerami. 
Przewodniczący Komisji Samorządowej 
RM – p. Z. Moskalewicz poprosił p. 
Naczelnika Maja, aby zwrócono uwagę 
zarządowi MPK, iŜ tablice informacyjne 
na autobusach kursujących po mieście są 
nieaktualne. Tablice zawierają nazwy 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- w sprawie zaleceń pokontrolnych 
(Zakład Usług Miejskich ); 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

nieaktualne. Tablice zawierają nazwy 
przystanków, miejsc juŜ nie istniejących. 
Pani Radna B. Buszkiewicz zwróciła się 
z zapytaniem do Naczelnika Maja – czy 
przystanek, który został usunięty przy 
okazji remontu ul. J. Samsonowicza -  
po zakończeniu inwestycji wróci na swoje 
miejsce, czy jest przewidziany do 
likwidacji? Naczelnik odpowiedział, iŜ do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęła do niego 
Ŝadna informacja mówiąca o likwidacji 
przystanku w Denkowie. Następnie Pan 
Radny  Wł. Sajda zapytał – obecnego na 
posiedzeniu komisji – Prezydenta Miasta  
J. Wilczyńskiego - czy wie, Ŝe MPK  
Sp. z o. o. w najbliŜszym czasie otrzyma 
zwrot z podatku VAT? Prezydent 
odpowiedział, Ŝe tak -  ale w/w zwrot 
otrzyma Gmina Ostrowiec Świętokrzyski  
a nie bezpośrednio spółka. Prezydent 
powiedział równieŜ, iŜ kwota, którą Gmina 
pozyska z tego tytułu będzie przeznaczona 
na transport miejski. (około 1mln  
700 tys. zł). 
 
Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała przedłoŜony 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu).  
 
Obecny na posiedzeniu komisji – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM – 
p. St. Choinka poinformował zebranych,  
Ŝe w dniach 25-27 czerwca 2012 r. zespół 
kontrolny składający się z członków 
Komisji Rewizyjnej dokonał wizji lokalnej 
na terenie ośrodka wypoczynkowego  
w Przebrnie, będącego pod zarządem 
Zakładu Usług Miejskich. Zespół 
kontrolny przedłoŜył członkom Komisji 
Rewizyjnej protokół sporządzony na 
okoliczność wizji lokalnej w/w Ośrodku. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej po 
zapoznaniu się z protokołem zespołu 
kontrolnego, przyjęli wniosek o naty-
chmiastowe podjęcie działań mających na 
celu rozwiązanie sytuacji Ośrodka  
w Przebrnie, który w chwili obecnej nie 
spełnia swojej funkcji z uwagi na stan 
techniczny obiektów, a jedynie generuje 
koszty dla budŜetu Gminy.                                                                                                                                                                                                                                                                                         



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
II.  
 
 
 
 
III.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie określenia 
trybu i zasad korzystania z parków 
gminnych; 
 
 
 
Sprawozdanie z realizacji budŜetu 
miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za I 
półrocze 2012 r.; 
 
 
 
Sprawy róŜne: 
 
- pismo MPK Sp. z o.o. w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w sprawie prośby 
uczniów ostrowieckich szkół ponad-
gimazjalnych o wprowadzenie zmian w 
rozkładach jazdy niektórych linii 
autobusowych;   
 
- pisma Rad Osiedli: „Ogrody”, 
„Rosochy” i „Złotej Jesieni” w sprawie 
przeznaczenia w budŜecie Gminy  
na rok 2013 środków finansowych na 
wsparcie Międzyosiedlowego Festynu 
Rodzinnego;  

koszty dla budŜetu Gminy.                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –  
p. St. Choinka odczytał protokół zespołu 
kontrolnego. (w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali 
projket uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali 
projket uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
 
Komisja Samorządowa RM przyjęła  
do wiadomości przedłoŜone sprawozdanie. 
(w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
 
 
Komisja Samorządowa RM przyjęła  
do wiadomości przedłoŜone pismo.  
(w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
 
Członkowie komisji po zapoznaniu się  
z przedmiotowym pismem uznali  
za zasadne zorganizowanie spotkania  
z radami osiedli i omówienie tematu 
organizacji wspólnych imprez kulturalnych 
z udziałem Miejskiego Centrum Kultury  
w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
Protokołowała:                                                Przewodniczył: 
 
mgr Eliza Kaniewska                                                          Przewodniczący Komisji Samorządowej RM 
 
                                                                                                             mgr  Zbigniew Moskalewicz  


